
ÄLDRERÅDET I JOMALA KOMMUN  
 

  

MÖTE NR. 14   Kommunkansliet                    2024-11-19 

Närvarande          Namn       Befattning                     Närvarande 

Solbritt Blomqvist (SB)           ordförande 
Britt-Mari Nyman (B-MN)     vice ordförande 
Elsbet Jansson (EJ)                  medlem 
Anders Karlsson                      medlem 
Ragnhild Wideman (RW)       medlem 
Henrik Flöjt (HF)                      medlem 
Linda Henriksson                    sekreterare, ersättare för Sanna 
Mathias Rösgren                     Jomala kommun,planläggare 
Heidi Eriksson                          Jomala kommun,bitr.kommundir. 

   

Mötets konstituerande    Ordförande öppnar mötet kl. 13:00 

 Äldrerådet konstaterar att mötet är lagligen sammankallat och beslutsfört. 

 Föredragningslistan godkänns. Uppföljning av föregående protokoll. 

Ärenden som diskuterats:  

 Projektering av äldreboende. Linda informerade om hur det i dagsläget ser ut i 

frågan om nytt äldreboende.  

 Planen för att stödja äldrebefolkningen ska uppdateras, men skjuts upp till vå-

ren 2025 pga tidsbrist hos förvaltningen. 

 Planläggare Mathias Rösgren och Heidi Eriksson från kommunen redogör för 

äldrerådet om vilka detaljplaner som är på gång och rådet fick även se hur Vi-

kingadalen var planerad. 

 Linda informerade om att remissdebatt om budgeten har varit. Äldrerådet var 

av åsikt att egenandelen på 300€, som en klient får ha kvar vid fastställande av 

långvårdsavgift i serviceboende, är för lågt samtidigt som rådet var av åsikt att 

arvoden för närståendevård borde höjts mera. 

 Utredning om servicesedlar kommer att göras som uppdrag i budget 2025 

 Genomgång av verksamhetsstadgan för äldrerådet. Äldreomsorgschefen kom 

med förslag att medlemmarna skulle kunna hålla kontakt med de olika förvalt-

ningarna. Tex. en medlem håller kontakt med fritidschefen en annan med kul-

tur-och bibliotekschefen med flera. Äldrerådet tilldelades områden enligt föl-

jande : 

Biblioteks-och kulturförvaltningen; Britt-Marie Nyman och Elsbet Jansson 

Centralförvaltningen; Solbritt Blomqvist                                                                   

Fritidsförvaltningen; Henrik Flöjt                                                                               

Tekniska förvaltningen; Anders Karlsson                                                                          

Aktuellt som berör äldre på landskapsnivå; Ragnhild Wideman 



Sida 2 av 2 

 

 En medlem i äldrerådet hade blivit uppringd av en kommuninvånare som ut-

tryckt sin oro att aktiviteter på Oasen tas bort. 

 Cirkelträningen fungerar igen, men behöver struktureras upp med när den av-

slutas inför jul och när den sen startar upp igen efter nyår. Linda kontaktar le-

dare Ralf Styrström. Behöver även sättas in om det i kommunbladet. 

 Planerade mötesdagar år 2025  

4 februari 

13 maj 

9 september 

11 november 

 

 Nästa möte 4 februari 2025 kl.13.00         

 

 

Mötets avslutande                   Mötet avslutas kl. 14.30 

 

 

 

_______________________________  ______________________________ 

Solbritt Blomqvist, ordförande  Linda Henriksson, sekreterare 


